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W związku z licznymi przypadkami przewracania się drzew na jezdnię wnioskuję
o rozważenie możliwości wycięcia na terenie gminy Mosina wszystkich
przydrożnych topoli. Ostatnie wichury pokazały jak niebezpieczne są to drzewa.
Nie trudno sobie wyobrazić, jakie skutki spowodowałaby ogromna topola
przewracająca się na jadący drogą samochód. W związku z powyższym proszę
o rozważenie mojego wniosku.
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W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie rozważenia możliwości wycięcia na terenie gminy Mosina wszystkich

przydrożnych topoli.
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